

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 27 mai 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président; MM. Dupuis, Ainey et Lachapelle.

1.—Sur recommandation de l'Ingénieur en Chef, il est Résolu: D'accorder les permis suivants:

J.-B. Labelle, permis d'ériger une boutique pour réparer les voitures sur le lot cad. No 326, subd. 165 et 166, quartier Saint-Denis, rue Carrières;

Geo. Paquette, permis d'ériger une boutique de menuisier et d'installer un moteur de 5 C.V. sur le lot cad. No 325, subd. 506, quartier Saint-Denis, rue Saint-André;

Sir Thomas Shaughnessy, permis d'emmagasiner de la gasoline pour un garage privé sur le lot cad. No 1628, quartier Saint-André, 915 rue Dorchester Ouest.

2.—Résolu: D'informer l'Ingénieur en Chef qu'une entente sera conclue prochainement entre la Cité et la Commission du Havre, concernant l'ouverture de la rue Aylwin jusqu'au port, et de lui donner instructions de préparer les estimés pour l'ouverture de ladite rue.

3.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, demandant de donner instructions à l'Ingénieur en Chef de faire faire l'arpentage du terrain sur l'emplacement actuel du bain Saint-Louis, afin de permettre au Bureau des Dessinateurs de préparer un plan de ce terrain, et à l'architecte Viau de préparer le plan de reconstruction dudit bain.

Résolu: De référer cette demande à l'Ingénieur en Chef, avec instruction d'y donner suite.

4.—Sur recommandation du Surintendant des Edifices Municipaux, il est

Résolu: D'autoriser la pose d'un téléphone à extension à l'abattoir de l'Est, rue Iberville, au coût de \$12 par année.

5.—Soumis un rapport de l'Agent des Achats et des Ventes, transmettant les soumissions reçues pour la fourniture de pierre à bordure pour la reconstruction du trottoir vis-à-vis la Gare Windsor, sur les rues Windsor et Saint-Antoine.

Résolu: D'accepter la plus basse soumission, savoir: celle de la Laurentian Granite Company, au prix de \$1.40 le pied

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 27th May 1913, p.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée in the Chair; Messrs. Dupuis, Ainey and Lachapelle.

1.—On the recommendation of the Chief Engineer, it was Resolved: To grant the following permits:

J. B. Labelle, to erect a vehicle repair shop on cad. lot No. 326, subd. 165 and 166, St. Denis Ward, Carrières Street;

Geo. Paquette, to erect a joiner shop and to install therein a 5 H. P. motor on cad. lot N. 325, subd. 506, St. Denis Ward, St. André Street;

Sir Thomas Shaughnessy, to store gasoline for a private garage on cad. lot No. 1628, St. Andrew Ward, 915 Dorchester Street West.

2.—Resolved: That the Chief Engineer be informed that an agreement will shortly be concluded between the City and the Harbour Commissioners concerning the opening of Aylwin Street to the Harbour, and that he be instructed to prepare an estimate of the cost of opening said street.

3.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings asking that instructions be given to the Chief Engineer to have the survey made of the land, on the present site of St. Louis Bath in order that the Draughtsmen's Department may prepare a plan of the said piece of land, and that Mr. Viau, architect, be registered to prepare the plan for the rebuilding of said bath.

Resolved: That said report be referred to the Chief Engineer with instructions to comply therewith.

4.—On recommendation of the Superintendent of Municipal Buildings, it was

Resolved: To authorize the installation of an extension telephone in the eastern abattoir, Iberville Street, at the cost of \$12 per annum.

5.—Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, transmitting the tenders received for the supply of curbstone for the relaying of the sidewalk opposite Windsor Station, on Windsor and St. Antoine Streets.

Resolved: That the lowest tender be accepted, to wit: that of the Laurentian Granite Company, at the price of \$1.40